

# THE SIGNATURE TOURS

by ICE HOLIDAYS SDN BHD

6D  
5N

## TOP-NOTCH JIANGNAN

SHANGHAI | PUYUAN | HANGZHOU | ANJI | SHESHAN

### 顶级江南

上海 | 濮院 | 杭州 | 安吉 | 余山



NO COMPULSORY OPTIONAL, NO SHOPPING STOP, NO SELLING IN COACH

ASIA

Puyuan Fashion Resort  
濮院时尚古镇

goldendestinations.com

Tour Code: 6SCPVG-2

# S-Class Journey, Signature Memories



## 全心服务 难忘体验



The Signature Team embraces your journey with unwavering authenticity, methodically crafting every nuance. Our service stems from the core, characterized by a client-first professionalism, providing wholehearted and adept planning.

卓越旅程团队满怀真诚，为您的旅程精心雕琢每个细节。我们的服务源自核心，以客户至上的专业精神为特征，提供全心全意和熟练的规划。



### Professional Team

#### 专业旅游团队

Our people are certified travel professionals who have over years of experience. Every staff undergoes extensive customer service and quality assurance training.

我们的团队是经过认证的旅游专业人员，拥有超过多年的经验。每位员工都接受了广泛的客户服务和质量保证培训。



### Exclusive & Meticulous Route Planning

#### 独家精心策划

Our Exclusive & Meticulous Route Planning ensures every journey is tailored to your dreams and designed with meticulous care. It may provide you with an unforgettable journey!

带您一起用以前所未有的方式来探索世界。我们会提供独家细致的路线规划，确保每一次旅程都根据您的梦想专门定制，让您拥有难以忘怀的旅程体验！



### Accommodation

#### 住宿

We have always embraced the concept of 'home away from home' when selecting hotels. We often go to great lengths to meticulously assess factors such as room types, geographical locations, and even the views available from within the rooms, all to ensure that we provide you with an accommodation experience that meets the standards. Our aim is to make your journey feel as comfortable as being at home. Typically, our first choice is 4-star and 5-star hotels, as they often meet our expectations for good quality accommodation.

我们一直秉承着宾至如归的理念来挑选酒店。我们经常以酒店的房型、地理位置，甚至房内可欣赏到的景色来尽心筛选，以确保为您提供最符合标准的住宿体验，让您在旅途中也能感受到如同在家一般的舒适。通常4星和5星级酒店都是我们的首选，因为它们往往能达到我们对好质量住宿的要求。





Guangfulin Culture Relics  
广富林文化遗址

## 6D 5N TOP-NOTCH JIANGNAN

SHANGHAI | PUYUAN | HANGZHOU | ANJI | SHESHAN

### DAY 01 KUL ✈️ SHANGHAI

(MOB/MGD)

- Arrived in Shanghai one of the world's major centers for finance.
- City tour: City God Temple district, the skywalk in Lujiazui Financial District for observing the Magic City.
- ✿ Enjoy dinner at Michelin guide restaurant.
- Night Cruise on the Huangpu River.

### DAY 02 SHANGHAI - 110KM - PUYUAN

(HB/XLBL/LD)

- Ascend to the 632-meter **Shanghai Tower**, the second tallest building in the world, and enjoy a panoramic view of Shanghai from the observation deck on the 118th floor.
- Check out the instagrammable newly designed **M50 Tian'an Thousand Tree Plaza**.
- **(Include Boat Ride)** Proceed to **Puyuan Fashion Resort**: The charm of this town lies in the collision of fashion and ancient town. They position themselves as the "China Fashion Ancient Town".

### DAY 03 PUYUAN - 70KM - HANGZHOU

(HB/MGL/LD)

- Explore around West Lake, Qu Yuan Fenghe enjoying and appreciating its charm while circling the lake.
- ✿ Enjoy lunch at Michelin guide restaurant.
- Grab your **(VIP Seat)** to watch the show of Songcheng "Top 3 Famous Shows in the World".

#### Remarks:

\*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/MGL=Michelin Guide Lunch/  
LL=Local Lunch/SPKCL=Shanghai Private Kitchen Cuisine Lunch/  
XLBL=Xiao Long Bao Lunch/MGD=Michelin Guide Dinner/BD=Buffet Dinner/  
LD=Local Dinner

### DAY 04 HANGZHOU - 50KM - SKYLAND, ANJI

(HB/LL/LD)

- ✳️ • Take a cable car to Skyland, the sea of clouds can be encountered in all parts of the Skyland, and the Sky step is also a great place to watch the sea of clouds.
- Have fun: cloud slide, green grasslands, Hobbit town, sky train, rainbow sliding, cloud coasters, and more.

### DAY 05 SKYLAND, ANJI - 90KM - XINSHI

(HB/SPKCL/BD)

- 105KM - SHESHAN

- ✳️ 📷 • **(Include Photographer)** Wearing traditional Hanfu and enjoying afternoon tea in the 1,000-year-old **Xinshi Ancient Town**.
- 🏛️ • Visiting the Shanghai Guangfulin Archaeological Site, where you can see the 5,000 years of underwater cultural history.
- Stay in the hotel that took 12 years to complete and an extravagant investment of 2 billion Chinese Yuan, it's built into the mountainside.

### DAY 06 SHESHAN - 30KM - SHANGHAI ✈️ KUL

(HB/MOB)

- Free time exploration on Nanjing Road, Pedestrian Street.
- Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur.

✳️ *Exclusive Arrangement*

#### Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.



City God Temple District, Shanghai  
城隍庙商圈 上海



Puyuan Fashion Resort  
濮院时尚古镇

6天 5晚

# 顶级江南

上海 | 濮院 | 杭州 | 安吉 | 余山

## 第01天 吉隆坡 ✈️ 上海

(机上用餐 / 米其林指南晚餐)

- 抵达上海世界主要金融中心之一。
- 市区游：城隍庙商圈，陆家嘴金融区空中走廊观魔都摩天大楼。
- 在米其林指南餐厅享用晚餐。
- 游船夜游黄浦江。

## 第02天 上海 - 110KM - 濮院

(酒店早餐/小笼包风味/道地晚餐)

- 登上 632 米世界第二高楼 - 上海中心大厦 118层观光厅，观赏上海全景。
- 打卡新晋网红全新设计M50天安千树广场。
- (含摇橹船)前往濮院时尚古镇：这个小镇的魅力来源莫过于时尚与古镇的碰撞。他们以“中国时尚古镇”为总体定位。

## 第03天 濮院 - 70KM - 杭州

(酒店早餐/米其林指南午餐/道地晚餐)

- 游览西湖，曲苑风荷环湖欣赏享受它的魅力。
- 在米其林指南餐厅享用午餐。
- (贵宾席) 观看宋城千古情世界三大名秀。

## 第04天 杭州 - 50KM - 云上草原, 安吉 (酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 乘坐索道前往云上草原，走在草原的各个地方都能偶遇云海，天空之阶也是观云海的绝佳地点。
- 欢乐畅玩：云朵滑梯，青青草原，霍比特小镇，云际小火车，彩虹滑草，云端飞车等项目。

## 第05天 云上草原, 安吉

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 90KM - 新市 - 105KM - 余山

- (含摄影师)穿着汉服在具有千年历史的新市古镇打卡旅拍并享用下午茶。
- 游览上海广富林会上金字塔遗址，欣赏水下 5000年文化历史。
- 入住耗时 12 年，狂砸 20 亿人民币，建造在山壁上的酒店。

## 第06天 余山 - 30KM - 上海 ✈️ 吉隆坡

(酒店早餐/机上用餐)

- 南京路步行街自由活动。
- 转送到机场，准备飞回吉隆坡。

### 免责声明:

行程次序以当地旅行社安排为准。行程，膳食，住宿，交通等可能会因不可抗拒因素而更动，恕不另行通知。



Skywalk Lujiazui Financial  
陆家嘴金融区空中走廊

# Must See Attraction



## 景点地标 深入探索

**Carefree**  
**悠游**

Enjoy relaxation, truly appreciate the world  
享受放松 感慨世界美好

**Capture**  
**收获**

The color & essence of each journey  
旅途中的色彩和精髓

**Cozy**  
**温馨**

Vibes to create joyful moment together  
共创愉悦片刻



云上草原, 安吉

Skyland, Anji



Situated on the second highest peak in North Zhejiang, at an elevation of 1,168 meters. Take you to check-out the "New Zealand"; alpine grassland, venture through Hobbit houses, and collide with elves for a heartwarming experience; board the pink, dreamy little train and harvest the fresh essence of the entire valley. Filming location for a China variety show episode.

坐落于海拔 1168m 的浙北第二高峰。带您轻松打卡“新西兰”；高山草原，穿越霍比特小屋，和精灵撞个满怀；乘上粉红梦幻小火车，收获一整个山谷的清新。中国网红综艺“花花环游记”其中一期拍摄取景地。



上海广富林会上金字塔遗址

Shanghai Guangfulin Archaeological Site

This site is considered the historical and cultural root of Shanghai, discovered by local residents in 1959. In 2013, the Guangfulin Site was officially designated as the seventh batch of National Cultural Heritage Conservation Units by the State Council.

该遗址是上海历史文化之根，于1959年被当地居民发现，2013年广富林遗址被国务院核定为第七批全国文物保护单位。



濮院时尚古镇



Puyuan Fashion Resort

Its atmosphere blends historical culture with fashion, spent huge investment to create it as the "most fashionable Jiangnan ancient town" in China. The town is especially enchanting at night, self explore on it charming street featuring bars & food vendor.

历史文化与时尚相融的氛围，巨资打造中国被誉为“最时尚的江南古镇”，夜晚的古镇更是迷人，酒吧街小吃街可自行游玩。





INCLUDED  
PHOTOGRAPHER  
包含摄影师

## 新市古镇 Xinshi Ancient Town

It is one of the seven major ancient towns in Jiangnan, with a history of thousands of years. For thousands of years, the residents have built near the river, along the bridge and the market, forming a typical Jiangnan style.

是江南七大古镇之一，距今已有数千年历史，千百年来居民临河而建，傍桥而市，形成典型的江南风情。



## M50 天安千树广场 M50 Tian'an Thousand Tree Plaza



Check out the instagrammable newly designed M50 Tian'an Thousand Tree Plaza.

打卡新晋网红全新设计M50天安千树广场。



## 上海中心大厦 118层观光厅 Shanghai Tower 118th Floor Observation Deck



Shanghai Tower 118th floor observation deck, enjoy a panoramic view of Shanghai.

上海中心大厦118层观光厅，观赏上海全景。



## 夜游黄浦江 A night cruise along the Huangpu River



Embark on a night cruise along the Huangpu River to admire the brilliant night scenery on both banks, capturing the bustling cityscape of Shanghai all at once.

搭乘游船夜游黄浦江欣赏两岸的璀璨夜景，一次性将繁华上海尽收眼底。

# Taste Indulge 味蕾



江南农家菜



小笼包风味



深坑洲际自助

Days 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐
1	-	机上用餐 Meal on board	壹号私房菜 150 Shanghai-style Private Kitchen Dishes
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	小笼包风味 150 Xiao Long Bao	古镇风味 150 Puyuan Flavor
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	楼外楼 200 Traditional Hangzhou Dishes	百年老店知味观 150 Traditional Hangzhou Dishes
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	草原风味 100 Local Flavor	江南农家菜 150 Jiangnan Homestyle Cuisine
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	海派私房菜 100 Shanghai-style Private Kitchen Dishes	深坑洲际自助 400 Hotel Buffet Dinner
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	机场自理 Own Arrangement at Airport	机上用餐 Meal on board

Remarks/备注

All pictures in brochure are for illustration purpose only 行程上的图片仅供参考



MICHELIN GUIDE RESTAURANT

Shanghai-style  
Private Kitchen Dishes  
壹号私房菜  
Can feel the old Shanghai flavor  
可感受复古老上海风味

Traditional Hangzhou Dishes  
楼外楼

Founded in 1848, this Hangzhou restaurant is located by the West Lake and is one of the traditional restaurants in Hangzhou.  
创立于1848年, 这间杭州菜名店坐落西子湖畔, 是杭州市区传统菜馆之一。



# Accommodation 旅宿

☆☆☆☆☆

Embark on a complete journey at 5-star hotel, offering a quality & comfortable stay.  
 全程安排五星级酒店，让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。



Shanghai InterContinental Wonderland



Wyndham Hotel Hangzhou

Banshan Yinzhu Hotel



STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级	REMARKS 备注
1 Night	Shanghai	Wyndham Shanghai Nanxiang or similar	☆☆☆☆☆	Awarded Best Travel Rewards U.S. News Hotel for several years.
1 Night	Puyuan	Meshang or similar	☆☆☆☆☆	The best hotel in Puyuan.
1 Night	Hangzhou	Wyndham Hotel or similar	☆☆☆☆☆	Awarded Best Travel Rewards U.S. News Hotel for several years.
1 Night	Anji	Banshan Yinzhu Hotel or similar	☆☆☆☆☆	It's located in Skyland, Anji.
1 Night	Sheshan	InterContinental Wonderland or similar	☆☆☆☆☆	A luxury hotel located in Songjiang, the root of Shanghai.



Puyuan Meshang Hotel



Travel Partner:

thesignaturetours  
 The Signature Tours